
Zápis

Ze zasedání Komise životního prostředí a veřejného prostoru ze dne 16.. 10. 2024 Brno-Líšeň, 
Jírova 2 od 17.00 hod.

Přítomni: Eva Svobodová, Naďa Jurčová, Ivona Horáčková, Zdeněk Loveček, Christian Kopec, 
Janka Wasserbauerová, Josef Šiška, Tomáš Dojivá

Omluveni: Lukáš Bružeňák, Mgr. Janča ( host)

Hosté: Jan Skotal - 1. místostarosta, Mgr. David Staněk

Účastní se 8 členů, komise je usnášeníschopná.

1. Zahájení -  schůzi zahájila předsedkyně komise. Uvítala hosty pana místostarostu Skotala 
a pana Mgr. Staňka a členy komise.

2. Schválení programu zasedání.

Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0

3. Stížnost pana Odehnala

ÚMČ Brno -  Líšeň obdržel sdělení od MPB týkající se stížnosti pana Odehnala a některých 

obyvatel domů Rotreklova 5 a 7 na rušení nočního klidu návštěvníky provozovny Tesařova 

hospoda. Stížnost se týká také znečišťování okolí, ničení trávníku, silně svítících halogenů a 

porušování pravidel silničního provozu. Stížnost podepsanou 26 občany dotčených domů 

obdržel i starosta MČ Brno Líšeň . Postoupil ji předsedům komisí k projednání.

MP bude v místě provádět nepravidelné kontroly. V rozpravě se členové komise vyjádřili, 

aby se oba tábory snažily najít dohodu.

Usnesení: KŽVP vyzývá obyvatele domů Rotreklova 5 a 7 a majitele provozovny Tesařova 

hospoda k dohodě o zajištění pořádku k oboustranné spokojenosti.

Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0

4. Informace o likvidaci poškozených a vyvrácených stromů po vichřici při ulici Podolské

Pan místostarosta Skotal seznámil přítomné se situací v dotčené oblasti po zářijové 

vichřici. Lesy ČR musely vyřezat 300 vyvrácených stromů, které postupně odvážejí. 

Komunikace bude muset být uzavřena až do konce října. Objížďky zahušťují dopravu

v Líšni



Usnesení: komise bere na vědomí informaci o likvidaci poškozených a vyvrácených stromů

Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0

5. Žádost MC-Brno -  Líšeň na BKOM ve věci rekonstrukce podchodu Růženin dvůr

V souvislosti s opravami komunikací v Židenicích a ve Slatině zhoustl významně provoz 

v Líšni. Z důvodu bezpečnosti chodců je potřeba opravit podchod Růženin dvůr. Situace je 

složitá, protože objekt je veden jako most a patří JMK. MČ Brno Líšeň má zajišťovat pouze 

úklid. Navíc se v okolí razí průzkumná štola kvůli budování vinohradského tunelu. Proto se 

MČ obrátila na BKOM s žádostí o zajištění rekonstrukce.

Usnesení: KŽVP bere na vědomí informaci o žádosti MČ na BKOM ve věci rekonstrukce 

pochodu Růženin dvůr

Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0

6. Příprava výjezdního zasedání komise v listopadu

Příští schůze bude veřejná. Uskuteční se 20.listopadu na Dělňáku, Klajdovská 28. Hlavním 
bodem programu bude projekce na mezinárodních festivalech oceňovaného filmu 
s tématikou ochrany životního prostředí pod názvem Jiříkovo vidění. Technické zajištění 
akce řeší předsedkyně s KCL.
Program zasedání:
Pokud budou ze strany radnice nějaké body k projednání, sejde se komise na místě 
v 17hod. Pokud ne, tak dle programu.
18.00-19.20 projekce filmu
19.20- 20.00 beseda s protagonisty filmu a odborníky k tématu filmu a životního 
prostředí
20.00 -  21.00 Koncert kapely Budoár staré dámy 
Propagace: Plakát, FB KCL, článek v LN 
prodej vstupenek na koncert přes SMS ticket,
Rozeslat pozvánky -  plakát na spřátelené spolky a organizace (např. Réva)

7. Představení nového člena komise

Rada MČ schválila náhradu za odstupující paní Ondrůjovou pana Zdeňka Lovečka.
Z časových důvodů( konání kontrolního výboru )se předstraví na příští schůzi.



8. Závěr- předsedkyně poděkovala přítomným členům a hostům za účast. Další zasedání 
bude 20.11. na Dělňáku.

Ing. Eva Svobodová

Předsedkyně komise

svobeva@atlas.cz. tel. 605 228 262

Ing. Eva Svobodová 

Předsedkyně komise

svobeva@atlas.cz

Tel. 605 228 262


